

NOTICE 通告

瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N029

客戶服務意見調查

優質及專業的屋苑管理對業戶十分重要，服務處一直致力為業戶提供優質及舒適的生活環境。為了不斷提升服務質素及進一步了解業戶的需要，服務處將於 2025 年 3 月 10 日至 3 月 20 日期間進行 2025 年度客戶服務問卷調查，收集業戶對屋苑管理的寶貴意見，為業戶締造理想的家居。

現誠邀您抽空填寫問卷，並請於 **2025 年 3 月 20 日(星期四)或之前**交回各座服務處的信箱。

您的寶貴意見是我們進一步提升服務水平的原動力，感謝您支持及參與是次問卷調查。

如有任何查詢，歡迎致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2025 年 3 月 10 日

To: All Residents of Peridot Court

Date: March 10, 2025

Re: Customer Services Survey

We are always dedicated to providing a quality and comfortable living environment for our prestigious residents as it is known that the standard of living is inextricably bound to professional and quality building management. In order to enhance our service standards and to address the needs of our prestigious occupants, the Customer Services Survey 2025 will be conducted from March 10, 2025 to March 20, 2025 to collect your valuable opinion on building management issue. Let's work together to establish an ease and ideal living environment.

Occupants are sincerely invited to complete the questionnaire and return to management office mail box **on or before March 20, 2025 (Thursday)**.

Your precious feedback will be our driving force for service enhancement. We would like to thank all of you in advance for participating in this survey.

Should you have any query, please contact the management staff at 2458 7256 during office hours.

Management Services Office
Peridot Court



此通告有張貼至 2025 年 3 月 20 日

This notice will be posted until Mar 20, 2025

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

